
1.   ელენე, როდის და რატომ დაინტერესდი მხატვრობით? 

ბავშვობიდან ვარ დაინტერესებული მხატვრობით, ძირითადად 

მივიჩნევ თავს  კრეატიულ ადამიანად. იმიტომ დავინტერესდი 

მხატვრობით, რომ ხატვისას  ხარ სრულიად თავისუფალი, არავინ 

არ გზღუდავს. მე ჩემს იდეებს და ემოციებს ყოველთვის ხატვით 

გამოვსახავდი, ვიდრე წერით ან მუსიკით. 

2. რას ნიშნავს შენთვის ხატვა და რა ადგილი უჭირავს მას შენს 

ცხოვრებაში? 

ჩემთვის ხატვა არის განმუხტვა. როდესაც რამეზე ძალიან ნაწყენი 

ან გაბრაზებული ვარ, როდესაც ვხატავ, მაშინვე ვწყნარდები. 

3. ხატვის პროცესი რამდენად დიდ სიამოვნებას განიჭებს და რაზეა 

ეს დამოკიდებული (ხასიათზე, განწყობაზე, ნახატის შინაარსზე, 

ხატვის მიმართ  დამოკიდებულებაზე…) ? 

ჩემს ნახატებს ძალიან დიდი მნიშვნელობა აქვს ჩემს განწყობაზე. 

როგორიც მაქვს იმ დროს ემოცია, ეს გამოიხატება ნახატში. 

4. საბოლოოდ ნახატი ისეთი გამოდის როგორიც ჩაფიქრებული 

გქონდა, თუ განსხვავებულია? 

ძირითად შემთხვევაში რაც მაქვს ჩაფიქრებული ის გამოდის 

საბოლოო ნახატი, მაგრამ ზოგ დღეებში მაინც არ ვარ ხასიათზე 

და არ ვარკმაყოფილი საბოლოო ნაშრომით. 

5. რა არის შენი ინსპირაცია და რამდენად ახდენს გავლენას შენს 

ნახატებზე,  ყოველდღიური განწყობა? 



ჩემი ინსპირაცია არის მულტფილმის სტილის ნახატები, 

ანიმაციური ფილმები, კრეატიული ნაშრომები და ა.შ. ძალიან 

იშვიათად თუ დავხატავ რამეს რაც რეალიზმის ფარგლებშია. 

 

XI1   კლასის მოსწავლე  მარიამ მედულაშვილს     
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